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1. Opening vergadering: 
2. J. Schoolderman: mededelingen gemeente HK 

• Stoeptegels: de gemeente geeft aan dat het probleem niet wordt erkend. De 
gemeente is van mening dat de tegels goed liggen. Wanneer er problemen zijn, 
dient dit gemeld te worden via een Fixi melding. Wanneer er geen verandering of 
verbetering plaatsvindt is het van belang om dit opnieuw aan te geven bij de 
gemeente. Het is de (ervaring van de gemeente) dat de stoep beter wordt 
opgeleverd dan voor de werkzaamheden.  

• Oogvereniging: de gegevens van de contactpersoon zijn door J. Schoolderman 
doorgegeven aan Els Wessels.  

• Portefeuilleverdeling van de wethouders. Er was onduidelijkheid over wat onder 
welke wethouder valt. Leefbaarheid, toegankelijkheid, lokale inclusie agenda valt 
onder L. Peters. De andere gebieden van het sociale domein vallen onder de 
verantwoordelijkheid van M. van Gent.  

• Vragen met betrekking tot het komen tot een inclusie gemeente kunnen worden 
gemeld aan J. Schoolderman, zij kan deze doorgeven aan M. Molenaar, zodat zij 
zich kan voorbereiden op de volgende vergadering.  
Er is besloten het document nogmaals door te nemen en de vragen te stellen op 
het moment dat M. Molenaar aanwezig is bij de vergadering.  

• Met betrekking tot de regiovisie of andere beleidsstukken is het proces vanuit de 
gemeente niet goed verlopen. Dit verloopt al een langere periode niet correct. Dit 
betreft beleidsstukken die bijvoorbeeld al door de Raad zijn gegaan terwijl er 
geen advies is gegeven vanuit de Wmo adviesraad. De gemeente werkt hieraan 
en streeft naar verbetering.  

• Regiovisie Sociaal Domein: er zijn een aantal bijeenkomsten gepland voor de 
verschillende divisies. Er is een onderscheid gemaakt in de bijeenkomsten. Er zijn 
bijeenkomsten voor de gemeenteraad, adviesraden, huisartsen en 
zorgorganisaties. Op 25 september is het niet mogelijk voor de Wmo adviesraad 
om deel te nemen.  

• De vraag is gesteld wanneer de bijeenkomsten van de Wmo adviesraad met de 
Participatieraad worden gepland dit najaar en het voorjaar. Dit wordt geregeld 
door de gemeente.  

• K. Georg geeft in de vergadering van november een toelichting op het 
cliënt=ervaringsonderzoek. Vandaag kon zij niet aanwezig zijn omdat op het 
laatste moment deze vergadering is verschoven.  

• M. Molenaar sluit in de vergadering van oktober 2023 aan in verband met de 
regiovisie.  

  
3. Vaststellen agenda: 
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Punt 5 is toegevoegd aan de agenda.   
 

4. Notulen 28 juni 2023, plus actielijst 
N.a.v.: Notulen  
* Bert Hovius heeft niets gehoord van M. Molenaar met betrekking tot de bijeenkomsten 
betreffende ‘Dementievriendelijke gemeente’. Babs Lont heeft hiervoor de uitnodiging wel 
ontvangen. Er is geen vervolgactie ondernomen met betrekking tot bijvoorbeeld het 
benaderen van winkeliers betreffende ‘dementievriendelijkheid’.  
 

5. Procedure discussie over de manier van handelen met als aanleiding De regiovisie 
Beschermd wonen welke al in de raadsvergadering vorige maand was behandeld, 
terwijl wij dat niet wisten. Er wordt een brief opgesteld voor de gemeente, het 
college en fracties met de ervaringen van de Wmo adviesraad met betrekking tot 
procedures van handelen betreffende beleidsstukken en andere documenten en 
beslissingen die volgens de Wmo adviesraad advies behoeven.  
 

6. Antwoord wethouder advies beleid huishoudelijke zorg.  
Dit betreft, dat wij als Wmo adviesraad als 2e keer negatief advies hebben gegeven.  
Er wordt vanuit de Wmo een brief opgesteld met de vraag: hoe is de planning voor 
de komende periode, wordt er geëvalueerd en wanneer? Zijn de beleidsregels door 
de gemeenteraad gelezen.  

 
7. Regiovisie Beschermd Wonen:  

De regiovisie wordt in oktober 2023 toegelicht door M. Molenaar. We spreken met 
elkaar af om de regiovisie door te nemen om vragen te formuleren. Deze vragen 
worden tijdens de volgende vergadering gesteld.  
 

8. Jaarverslag 2022 Wonen + Welzijn:  
Het is goed om dit jaarverslag door te nemen zodat we op de hoogte zijn waar 
Wonen + Welzijn mee bezig is.  
 

9. Presentatie Vereniging Nederlandse Gemeente VNG:  
Dit betrof de presentatie betreffende de toegankelijkheid in de gemeente  
 

10. Advies participatie in de zorg; 
Van knelpunt naar knooppunt. Dit is een landelijk rapport advies met betrekking tot 
het opzetten van regionale knooppunten om de inwoners te bereiken.  
 

11. Zorggroep Samen: terugkoppeling bijeenkomst 19 juni. 
 Dit was de bijeenkomst waarin het voorstel is gekomen om regiotafels te 
organiseren. Bert en Babs bekijken of zij hieraan zullen deelnemen.  
Beleidsstuk toegevoegd door Huub. Hoe concreet worden deze rapporten gemaakt? 
Wat gaat de gemeente er mee doen? Hoe gaat Zorggroep Samen het reablement 
vormgeven? Dit wordt vormgegeven in Vitaal thuis.  
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12. Mails: 
- Vraag Toezichthouder Wmo in Friesland wie de toezichthouder in Hollands kroon is 

(17 juli 23) Huub heeft contact gehad met de Wmo toezichthouder in Friesland. Het is 
wettelijk verplicht sinds 2015.  

- Regiovisie sociaal domein op 25 sept in Den Helder (wie?) 
Het alternatief woensdag 27 september of maandag 9 oktober 2023 in de Kampanje 
in Den Helder. Babs en Bert gaan 9 oktober naar de bijeenkomst.  

 
13. Benutten netwerk: 

Geen opmerkingen. 
 

14. Bijeenkomsten: 
Er zijn geen bijeenkomsten bezocht in de afgelopen periode.  
 

15. Rondvraag:  
Anneke blijft de komende vergaderingen nog als lid deelnemen aan de 
vergaderingen.  
Jan: artikel over drugsgebruik in Wieringen: hoe kunnen we de activiteiten van Link 
meer onder de aandacht brengen bij de gemeente, volgende vergadering bespreken.   
Jan geeft aan dat hij aan het eind van het jaar gaat stoppen met de Wmo-adviesraad. 
Er is een nieuwe penningmeester nodig: hier wordt over nagedacht door de leden.  

 
16. Volgende vergadering is op 11 oktober 2023. 


